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Tid: 7 februari 2019 kl. 1830 
Plats: Fuga i Södertälje stadshus 
 
Närvarande:  Pehr Lind, Håkan Hall, Lars Ljungdahl, Anne Kawecki, Mats Johansson och Helena 

Hellman. 

§1. Formalia 
Resterande protokoll från 2018 (3 stycken) skrivs under på årsmötet. 

§2. Inkommen post 
Ingen inkommen post att rapportera. 

§3. Ekonomi 
Vi har 30 850,75 kronor på kontot just nu. 

§4. Pågående ärenden 
Södertälje 

Det är något bygge på gång längs Glasbergavägen. Varken Håkan eller Lars Ljungdahl har sett eller 
hört något. Lars och Anne kollar upp det närmare. 

Nykvarn 

Pehr har lämnat in åsikter på Stensättra och påpekat att det inte finns tillräckligt med kollektivtrafik. 

Det har inte kommit något nytt om Hökmossen 2b eller Älgbostad. 

§5. Genomförda aktiviteter 
Inga aktiviteter har genomförts sen förra styrelsemötet. 

§6. Kommande aktiviteter 
Årsmötet är den enda kommande aktiviteten, inom snar framtid. 

§7. Årsmötet 
Vi diskuterade om de olika program-punkterna behövs tas upp i verksamhetsberättelsen. Det räcker 
egentligen att vi hänvisar till programmet i den. Verksamhetsberättelsen bör vara klar nu på onsdag. 

Föreläsaren för årsmötet faktureras torsdag innan årsmötet. 

Helena ser till att information om årsmötet kommer med i Länstidningens föreningsnytt. Håkan 
skriver ihop en text för RUTGER och länstidningen, och skickar sen den till Lars Ljungdahl och Helena.  

Helena beställer förtäring för 30 personer.  

§8. Övrigt 
Vi pratade om hur mycket vi betalar för vår förtäring i Stadshuset. Även om vi inte har något 
underskott, så lägger vi mycket pengar på fika. 

Det vore bra om vi kan ha treparts-samtal via Skype. De som inte kan närvara vid mötet personligen, 
kan ändå via länk delta. Det är också ett sätt för oss att få in unga personer och de som bor utanför 
tätorten, i vårt arbete.   

§9. Kommande möten 
Nästa styrelsemöte blir torsdagen 4 april 2019 kl. 1830 i Fuga i Södertälje Stadshus. 

§10. Mötet avslutades. 

Vid protokollet:   Justeras: 

 

 

 

Helena Hellman   Anne Kawecki 


